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Zo’n avondklok is nodig, omdat het RIVM doet alsof er niet gevaccineerd wordt | Waarom wilde
Mark Rutte per se de avondklok, hoewel het effect niet vast staat en de gevolgen bovenmatig zijn? |
De Europese Unie geeft duizenden miljarden uit aan een illusie| De bestsellers van Wynia’s Week |
Wynia’s Week is onafhankelijk en ongebonden. Donateurs zijn de steunpilaren. Nog geen donateur? U
kunt de journalistiek van Wynia’s Week HIER steunen. Hartelijk dank!
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